
Skogmo Velforening

20.02.2025 Kl. 19:00 - 21:00

Møtedetaljer

Tidspunkt 20.02.2025 Kl. 19:00 - 21:00

Møteleder Bård Øyvind Opland

Referent Bård Øyvind Opland

Sted Flerbrukshallen

Tilstede Ceylan Gursoy,  Svein Erik Mohaugen,  Yngve Hasselberg,  Bård Øyvind Opland,  Frode Ander,  Jørgen Aarstad  

Ikke tilstede
Irene Markegård,  Josefine Janson,  Svein Kolset,  Marit Nordsveen Bjørndal,  Hege Lundring,  Caroline Strand,  

Siri Fjeld-Nielsen,  Rune Mehlum,  Svein Ove Brekke,  Stian Mundal Grøndahl,  Per Amundsen,  Lars Anders Røen  

Agenda

1 Valg av nestleder og sekretær

2 fordeling av styremedlemmer i grupper

3 oppdatere Brønnøysundregisteret

4 oppretting og tildeling av nye brukere i Office 365

5 innføring i oppsett av outlook og teams på telefon (inklusive varsler)

6 fastsette de 3 neste styremøtene, for booking av lokaler

7 Eventuelt

Gjennomgang

1. Valg av nestleder og sekretær  (20.02.2025/0)

Referat:

Styret velger Yngve Hasselberg til nestleder, samt Jørgen Aarstad til sekretær.



2. fordeling av styremedlemmer i grupper  (20.02.2025/1)

Referat:

Styret gikk gjennom de forskjellige arbeidsområdene vi har. Det nye styrets medlemmer ble fordelt i komiteer i henhold til den

enkeltes ønsker.

3. oppdatere Brønnøysundregisteret  (20.02.2025/2)

Referat:

De fire nye styremedlemmene er nå registrert i Brønnøysundregistrene. Vanligvis tar det noen uker før opplysningene der blir

oppdatert.

4. oppretting og tildeling av nye brukere i Office 365  (20.02.2025/3)

Referat:

IT-ansvarlig har gjennomgått og satt opp kontoer i O365 for nye styremedlemmer. Det var en fraværende som må få assistanse ved

anledning slik at denne også er på O365.

5. innføring i oppsett av outlook og teams på telefon (inklusive varsler)  (20.02.2025/4)

Referat:

IT-ansvarlig har hatt en gjennomgang i bruken av O365 for styremedlemmer i Skogmo vel.

6. fastsette de 3 neste styremøtene, for booking av lokaler  (20.02.2025/5)

Referat:

Styret bestemte datoer for de to neste styremøtene, 20. mars, samt 23. april.



7. Eventuelt  (20.02.2025/6)

Diskusjon rundt utvikling i Velkommen til Skogmo - skiltsaken

Referat:

Det har vært ny kontakt med entrepenør om dekning av skilt. Her har det vært mye frem og tilbake, entrepenør mener skilt blir

dyrere enn forventet. Styret sender en faktura for det gamle skiltet som ble urettmessig kastet av entrepenøren, eventuelt at de

aksepterer tilbudet vi har innhentet.

Deltaker Signert

Bård Øyvind Opland 21.02.2025 12:50

Yngve Hasselberg 23.02.2025 16:21

Ceylan Gursoy Ingen innsigelser

Frode Ander 21.02.2025 12:47

Jørgen Aarstad 21.02.2025 13:13

Svein Erik Mohaugen Ingen innsigelser


